



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Sammanträde nr 5

Datum och tid: 2020-10-21 kl. 19.00–20.00
Plats: Digitalt via TEAMS (Martin sammankopplare)

Närvarande:	Henrik Widlund	HW	Ordförande
	Martin Hellström	MH	V. Ordförande
	Jani Silvén	JS	Ekonomi
	Annica Svensson	AS	Sekreterare

Ej Närvarande:	Frida Ståhlberg	FS	Ledamot
	Patrik Annebäck	PA	Suppleant
	Jonas Kempe	JK	Suppleant
	Anders Gustafsson	AG	Suppleant

§19 Mötets öppnande:
HW öppnade mötet.

§20 Val av justeringsman:
Att justera dagens protokoll valdes JS.

§21 Fastställande av dagordning:
Dagordning godkändes.

§22 Genomgång av föregående protokoll:
Läste igenom föregående protokoll.

Rapport från områdesansvariga:

§23 Ekonomi - JS:
Inget nytt att rapportera



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



§24 Panncentralen:

Inget nytt att rapportera. Mattias Schmitt, Fredrik Danielsson och Patrik Annebäck är våra representanter i styrelsen på panncentralen.

§25 Underhållsgruppen:

Inget nytt att rapportera. Underhållsgruppen kommer att vara styrelsen, vid behov kommer andra att konsulteras.

§26 Kommunikation & Media FS:

Hemsidan skall uppdateras med den nya styrelsen. Och den skall uppdateras med lite andra saker som släpar efter.

§27 Vicevärd –MHJ & MK:

Ej med på mötet.

Projektarbetsgrupper:

§28 Lekplats:

Inget nytt att rapportera.

Övriga frågor:

§29 EL/HYBRIDBILAR OCH LADDNING:

Vi hade en diskussion om hur vi ska komma igång med faktureringen för de som använder sig av våra laddstationer och hur vi ska göra för att det ska bli så rättvist som möjligt.

Annica pratar med Mattias Schmitz om hur de tänkt sig i den förra styrelsen. Vi hade förslag som gick ut på att fakturera schablonavgift i efterhand from årsskiftet eller ifrån juli.

STENSKOTT PGA GRÄSKLIPP

Vi bestämde att Samfälligheten står för kostnaden av skadan på HV 4H s ruta och lämnar ersättning till dem då rutan är reparerad.

Underhåll på fastigheter att göra själv:

Gemensam UNDERHÅLLSPLAN med datum så att alla får info om NÄR det ska tex målas.



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Att ha extra koll på 6.ans tak då det dragits en tung säck över hela taket. Obs även koll på övriga tak.

Pratades om ev kamerainspektion av rören i kulvertarna.

Kontakta Jinton då det ev blir stenskott utav att det körs med trimmern vid stora lekplatsen.

Gräsvägen har en brunn som inte tömmer sig

§30

Humla/utskick:

En humla skickades ut med info om kontaktmannamötet inför städdagarna, info om städdagarna, uppmaning om att hålla koll på sandlådorna då det är mycket Kattskit i dessa, sopsortera bättre för att underlätta trycket i moluckerna och Även en vädjan om att sänka hastigheten i området.

Ny humla med info om att parkera i garagen samt information om att Samfälligheten äger garagen så man gör bäst i att parkera i dem om man vill ha Kvar tillgången till garaget skickas ut så snart som möjligt.

§31

Nästa möte:

Nästa möte är den 21/11 19:15 via TEAMS
AS skickar påminnelse innan på messenger.

§32

Avslutning:

Henrik avslutade mötet.

Jani Silven